
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 8. september 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål U
Hvad mener ministeren om, at flere kommuner har foreslået store besparelser på dagin-
stitutionsområdet i næste års budget, hvor flere endda sparer selvsamme beløb, som de 
modtager i puljemidler, hvilket må siges at udhule det store velfærdsløft på børneområ-
det, som vi ellers politisk havde sikret, og vil ministeren handle på baggrund heraf, f.eks. 
ved at indkalde kommunerne til samtale og holde dem op på, at normeringsniveauet skal 
stige år for år frem mod 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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